
Reactie gemeente Enschede 
 
Het is voor het behoud van een monument belangrijk dat het een duurzame en 
goede bestemming krijgt waardoor het pand in stand kan worden gehouden. 
Niemand heeft iets aan een monument dat instort omdat er geen functie voor is.  Als 
de oude functie van een pand daarbij niet meer kan worden behouden dan zijn 
nieuwe functies altijd bespreekbaar.  Daarbij wordt niet alleen gekeken naar het 
beleid en naar de monumentale waarden van een pand maar ook naar de belangen 
van een eigenaar.  
 
De gemeente Enschede heeft al aangegeven dat de essentie van een pomstation is 
‘het faciliteren van transport’. In de tijd van de benzine gebeurt dat met benzine en nu 
gaan we geleidelijk aan over naar elektriciteit. Dat is een goed verhaal dat past bij 
het pand en waar de gemeente met een positieve grondhouding naar zal kijken. Alles 
staat met de kwaliteit van een plan. 
In 2014 is er met de eigenaar gebrainstormd over de mogelijkheden en volgens de 
betrokken ambtenaren is daarbij niets uitgesloten. Er is toen ook geïnformeerd naar 
eventuele beperkingen door de monumentale status (toen nog alleen gemeentelijk 
monument).  
Uiteindelijk is er nooit tot een plan gekomen van de kant van de eigenaren. 


